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P R O T O K Ó Ł  Nr X / 2003 
 

obrad X sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 30 października 2003 roku 

 

 
Stan Rady Miejskiej 21 radnych , obecnych na sesji 19 radnych, tj. 90,47%.  
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
1. Elżbieta Derendal 
2. Sławomir Odrobiński 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 

Porządek  obrad 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad X sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad X sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady  
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Wybory ławników na kadencję 2004 – 2008 do Sądu Okręgowego w Kaliszu 

i Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie 
10. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składana przez: 
      a)    Przewodniczącego Rady Miejskiej 
      b)    Burmistrza Miasta i Gminy  
11. Sprawozdanie Społecznej Komisji Mieszkaniowej za okres od dnia 7 kwietnia   
      do dnia 22 października 2003 roku  
12. Informacja o aktualnej sytuacji ekonomicznej w spó łkach: 

- Wodociągach Ostrzeszowskich, 
- Spółce Wodno-Ściekowej „Strzegowa” 

13. Uchwalenie wieloletniego planu inwestycyjnego i wieloletniego planu finansowego  
      Miasta i Gminy Ostrzeszów  
14. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiana uchwały Nr I/5/2002 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 19 listopada 2002 r.  
w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy  

b) zbycia nieruchomości gruntowej położonej we wsi Niedźwiedź  
c) zbycia nieruchomości gruntowych położonych we wsi Rojów  
d) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów umowy 

o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. „Budowa sali sportowej przy Szkole Podstawowej 
w Szklarce Przygodzickiej gm. Ostrzeszów”  

e) ustalenia liczby przeznaczonych do wydania w roku 2004 nowych licencji  
na wykonanie transportu drogowego  taksówką  

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
16. Sprawy różne i informacje 
17. Zakończenie 
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Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady X sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.       
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad X sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  
                          
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad X sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ła radny  Zygmunt Ostrowicz  
                         Radny  Zygmunt Ostrowicz wyrazi ł zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) wybrała radnego Zygmunta                                
                         Ostrowicza Sekretarzem obrad X sesji Rady Miejskiej.  
 
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Antoni Obsadny - Sekretarz obrad IX sesji Rady Miejskiej        
                       przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej   
                         sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokół był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zapro- 
                         szeniu na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednog łośnie (19 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych 
                         Radny Ryszard Dadaczyński zapytuje: 

                   - jakie działania podjęto w kierunku utworzenia OIOM w szpitalu i co   
                     zostało już wykonane. O konieczności i pilności realizacji tego zadania  
                     mówi się od ponad pół roku, a brak jest jakichkolwiek widocznych efektów 
                   - jakie zostały podjęte działania w celu dalszej obsady stanowiska dyrektora  

                           ZZOZ w związku z upływem terminu zatrudnienia z dniem 31 grudnia 
                           2003 roku obecnego dyrektora Henryka Sicińskiego. Kiedy na to stano-          
                           wisko zostanie og łoszony konkurs,                            

                   - kto z imienia i nazwiska jest odpowiedzialny za wydawanie dyspozycji                
                     wynoszenia zwłok do prosektorium. Według informacji przekazanej przez  

 



 3 

                     dyrektora ZZOZ na poprzedniej sesji, wykonywanie tych czynno ści należy  
                     do salowych. Wobec powyższego jakie wnioski i w stosunku do kogo  
                     wyciągnie Starosta w związku z mający mi miejsce sytuacjami wyno- 
                     szenia zwłok przez pielęgniarki, 
                   - jakie konsekwencje wyciągnie Starosta wobec dyrekcji ZZOZ za gorszące             
                     i skandaliczne zachowanie się na spotkaniu z personelem szpitala          
                     (salowymi), o czym informowa ła prasa, 
                   - kto winien jest niedbalstwa, jakie miało miejsce, iż dwie godziny po uro- 
                      czystym odbiorze stacji pogotowia ratunkowego w budynku przychodni  
                      przy ul. Borek, na teren stacji wesz ła ekipa budowlana aby wykuć otwór  
                      drzwiowy. Pracownicy tej ekipy przystąpili do burzenia ściany niszcząc  
                      przy tej okazji kafelki ścienne i podłogę. Jakie konsekwencje personalne  
                      zostaną wyciągnięte z tego tytułu. 
                   Zgłosił: 
                   - potrzebę postulowaną wielokrotnie m.in. przez Radę Dzielnicy nr 6          

                           dotyczącą modernizacji chodnika przy ul. Sikorskiego (w okolicach  
                           Mleczarni), 

                   - propozycje wprowadzenia rozwiązania polegającego na umieszczeniu  
                     na tabliczkach pod nazwami ulic dodatkowej informacji o ich zarządcy 
                     np.droga powiatowa, wojewódzka, itp, Jest to stosowane w wieli miastach.  
                   Radny Adam Zawada wnioskuje o wykonanie objazdu z drogi wojewódzkiej 

                         nr 449, co roz ładowałoby ruch w centrum miasta. Zwraca się z apelem  
                         o poparcie powyższego zamierzenia przez Starostwo Powiatowe i przed- 
                         stawienia go na posiedzeniu Sejmiku Województwa Wielkopolskiego  
                         przez radnego sejmiku Zbyszko Szmaja.  
                         Lech Janicki – Starosta poinformował, że: 

                   - radny Ryszard Dadaczyński otrzyma odpowiedź na pismie, 
                   - Niepubliczne Zakłady Opieki Zdrowotnej nie złożyły wniosków do NFZ       
                     na kontrakty na 2004 rok,  

                         - należy realizować plan obniżenia kosztów w ZZOZ, 
                         - o ogłoszeniu konkursu na stanowisko dyrektora ZZOZ decyduje Spo łeczna 
                            Rada ZZOZ oraz Komisja Zdrowia Rady Powiatu.  
 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Andrzej Malachiński – sołtys wsi Szklarka Myślniewska wyraził  
                         zaniepokojenie brakiem ujęciem do wieloletniego planu inwestycyjnego 
                         zadań inwestycyjnych na terenie wsi Szklarka Myślniewska. 
 
Do p-ktu 9-go Wybory ławników na kadencję 2004 – 2008 do Sądu Okręgowego 
                         w Kaliszu i Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie 
                         Radny Zygmunt Lizakowski – Przewodniczący doraźnej Komisji  
                         ds. Wyboru Ławników przedstawił Radzie Miejskiej Sprawozdanie  
                         z działalności Komisji.  
                         Sprawozdanie stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił „Regulamin głosowania na  
                         ławnika”, który Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) przyjęła. 
                         Regulamin stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej:   

                   - radny Zygmunt Ostrowicz zgłosił radnego Zygmunta Lizakowskiego, 
                   - radny Zygmunt Lizakowski – radną Krystynę Sikora, 
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                    - radny Grzegorz Więcek – radnego Arkadiusza Suchaneckiego. 
                    Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
                    Radny Zygmunt Ostrowicz zg łosił wniosek o zamknięcie listy. 
                         Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) przyjęła wniosek o zamk- 
                         nięcie listy kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 
                         Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) wybrała Komisję Skrutacyjną 
                         w składzie radnych: Zygmunt Lizakowski, Krystyna Sikora i Arkadiusz  
                         Suchanecki. 
                         Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się następująco: 
                         - Krystyna Sikora – przewodnicząca, 
                         - Zygmunt Lizakowski  - członek, 
                         - Arkadiusz Suchanecki – członek. 
 
Do p-ktu 10-go Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składana przez: 
                      a) Przewodniczącego Rady Miejskiej 

     Radny Edward Skrzypek przedstawi ł informacje dotyczące oświadczeń 
     majątkowych składanych przez: 

                          - radnych Rady Miejskiej 
                          - Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów i Przewodniczącego Rady 
                            Miejskiej Ostrzeszów 
                          Informacje stanowią załączniki do protokołu.  
 
                     b) Burmistrza Miasta i Gminy  

     Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił informację dotyczącą  
     oświadczeń majątkowych składanych przez niektórych pracowników 
     Urzędu Miasta i Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gmin.  
     Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i zgodnie z przyjętym 
Regulaminem odbył się akt głosowania. 
 
Obrady sesji opuścili radni: Krystyna Sikora, Zygmunt Lizakowski 
i Arkadiusz Suchanecki. 
 

Do p-ktu 11-go Sprawozdanie Społecznej Komisji Mieszkaniowej za okres  
                           od dnia 7 kwietnia do dnia 22 października 2003 roku  
                           Radny Marek Pohl – Przewodniczący Społecznej Komisji Mieszkaniowej  
                           przedstawi ł sprawozdanie z działalności Komisji. 
                           Sprawozdanie stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 12-go Informacja o aktualnej sytuacji ekonomicznej w spó łkach: 

                     - „Wodociągach Ostrzeszowskich” 
                       Piotr Klimek – Prezes spółki przedstawił powyższą informację. 
                       Informacja zosta ła omówiona na posiedzeniach sta łych Komisji Rady 
                       Miejskiej. 
                       Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
                     - Spółce Wodno-Ściekowej „Strzegowa” 
                       Zenon Lewek – Prezes spółki przedstawił informację.  
                       Informacja zosta ła omówiona na posiedzeniach sta łych Komisji Rady 
                       Miejskiej. 
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                       Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
                     Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 20-minutową przerwę w obradach 
                     sesji (godz.1130 – 1150). 
 
                     Na obrady sesji nie wrócili radni Jan Góra, Krystyna Sikora, Zygmunt  
                     Lizakowski i Arkadiusz Suchanecki. 
 

 
Do p-ktu 13-go Uchwalenie wieloletniego planu inwestycyjnego i wieloletniego planu                           
                           finansowego Miasta i Gminy Ostrzeszów 
                           Burmistrz przypomnia ł, że obecnie pracujemy na ”Strategii rozwoju Miasta  
                           i Gminy Ostrzeszów na lata 1999-2008” uchwalonej w 1998 roku. 
                           Wniósł o uchwalenie wieloletnie planu inwestycyjnego i ...., który wymagany  
                           jest przy ubieganiu się o środki z zewnątrz na inwestycje.  
                           Zastępca Burmistrza omówił projekt uchwały wraz z załącznikami. 
                           Wszystkie zadania muszą być dokładnie określone, aby uzyskać środki  
                           pomocowe. 
 
                           Na obrady sesji wrócili radni Jan Góra, Krystyna Sikora, Zygmunt  
                           Lizakowski i Arkadiusz Suchanecki. 
 
                           Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu  
                           i Przestrzegania Prawa wnosi w imieniu Komisji o wykreślenie pkt 4  
                           w kryteriach. 
                           Radny Adam Zawada – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 
                           i Rolnictwa stwierdzi ł, ze radni na posiedzeniach Komisji byli jednomyślni 
                           w sprawie zadań ujętych w wieloletnim planie. 
                           Podkreślił, że nie należy zapomnieć o promocji naszego miasta poprzez 
                           podświetlenie Baszty, Klasztorku, Wieży Ciśnień, Fary, które są widoczne  
                           z drogi nr 11 
                           Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                           Uchwała Nr X/98/2003 stanowi załącznik do protokołu.       
                           Zastępca Burmistrza podziękował radnym za konstruktywną dyskusję 
                           na posiedzeniach Komisji w sprawie projektu uchwa ły i podjęcie uchwały. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za podjęcie uchwały 
                           w sprawie uchwalenia wieloletniego planu i nwestycyjnego i wieloletniego         
                           planu finansowego Miasta i Gminy Ostrzeszów.  
                             
                           Radna Krystyna Sikora – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawi ła 
                           protokoły w sprawie wyboru ławników do: 

                     - Sądu Okręgowego w Kaliszu – protokół i karty do głosowania stanowią        
                       załączniki do protokołu, 
                     - Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie – protokół i karty do głosowania  

                             stanowią załączniki do protokołu. Głosowanie nierozstrzygnięte. 
                           Ponowne g łosowanie na ławników do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie. 
 

                     Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 20-minutową przerwę w obradach 
                           sesji (godz.1305  - 1310). 
 
                           Na obrady sesji nie wrócili radni: Zygmunt Lizakowski, Marek Pohl.  
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Do p-ktu 14-go Podjęcie uchwał w sprawie: 
                           a) zmiana uchwały Nr I/5/2002 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia  

    19 listopada 2002 r. w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta  
    i Gminy  
    Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
    Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy  
    projekt. 
    Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr X/97/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
  

                    b) zbycia nieruchomości gruntowej położonej we wsi Niedźwiedź  
    Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
    Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy  
    projekt. 
    Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr X/99/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Na obrady sesji wrócił radny Zygmunt Lizakowski. 

 
                    c) zbycia nieruchomości gruntowych położonych we wsi Rojów  

    Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
    Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy  
    projekt. 
    Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr X/100/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

 
                      d) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy                            

                        Ostrzeszów umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. „Budowa 
                        sali sportowej przy Szkole Podstawowej w Szklarce Przygodzickiej 
                        gm. Ostrzeszów”  
                        Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
                        Ponadto poinformowa ł, że orientacyjny termin podpisania umowy to III  
                        dekada miesiąca listopada br. 

    Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy  
    projekt. 
    Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr X/101/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
e) ustalenia liczby przeznaczonych do wydania w roku 2004 nowych                       

                        licencji na wykonanie transportu drogowego  taksówką  
                        Józef Czwordon – Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gminy 
                        przedstawi ł projekt uchwały.  

    Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy  
    projekt. 
    Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr X/102/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
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                           Radna Krystyna Sikora – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawi ła 
                           protokó ł w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie  

   - protokół i karty do głosowania stanowią załączniki do protokołu. Głosowanie  
   nierozstrzygnięte. 
 
Na obrady sesji wrócił radny Marek Pohl. 
 

                           Ponowne głosowanie na ławników do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie. 
  

Do p-ktu 15-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Burmistrz odpowiadając radnemu Ryszardowi Dadaczyńskiemu wyjaśnił, 
                           że sprawami zgłoszonymi zajmie się Wydział Gospodarki Komunalnej 
                           Urzędu Miasta i Gminy. 
                           Radny Adam Zawada proponuje podjęcie uchwały gminy i powiat 
                           w sprawie wykonania objazdu z drogi wojewódzkiej nr 449.  
                           Burmistrz na kolejna sesję przygotujemy projekt takiej uchwa ły. 
 
Do p-ktu 16-go Sprawy różne i informacje 
                           Burmistrz poinformował, że: 

                     - Gimnazjum nr 2 w Ostrzeszowie 
                     - Szkoła Podstawowa nr 3 w Ostrzeszowie 
                       uzyskały tytuły „Szkoły z klasą”- certyfikaty z dnia 10 października  
                       2003 roku, 

   - certyfikat Ośrodek Sportu i Rekreacji Ostrzeszów (oznakowane trasy  
                       rowerowe w powiecie ostrzeszowskim) III miejsce w drugiej edycji  
                       konkursu na najlepszy obiekt turystyki aktywnej w województwie           
                       Wielkopolskim w 2003 roku w kategorii turystyka rowerowa,  
                     - otrzymaliśmy 110.000 zł na wyposażenie obiektu Szkoły Podstawowej 
                       w Szklarce Przyg., 
                     - wydana została pozytywna decyzja na lokalizację marketu przy  
                        ul.Zamkowej – Leśnej, 
                     - toczy się postępowanie przeciwko Urzędowi Miasta i Gminy w związku  
                       z negatywną decyzją w sprawie lokalizacji marketu przy ul. Pocztowej, 
                     - w najbliższym czasie zostanie oddany do użytku market o powierzchni  

                             500m przy ulicy Piastowskiej.  
 

                           Radny Marek Pohl – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił się 
                           z prośbą do radnych o zgłaszanie tematów do planu pracy Komisji  
                           Rewizyjnej na rok 2004 do Biura Rady w terminie do dnia 15 listopada br.  
  
                           Radna Krystyna Sikora – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła 
                           protokó ł w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie  

                     - protokół i karty do głosowania stanowią załączniki do protokołu.  
                     Głosowanie nierozstrzygnięte. 

                           Ponowne g łosowanie na ławników do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie. 
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z pismem Ministra Finansów 
                           z dnia 20 października 2003 roku w sprawie uchwalania budżetu gminy  
                           na rok 2004 
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                           Zbyszko Szmaj – radny Wojewódzkiego Sejmiku Samorządowego  
                           poinformowa ł o nagłośnionych tematach z naszego rejonu: 

                     - budowa drogi Antonin – Grabów n/Prosną, 
                     - budowa obwodnicy Grabowa n/Prosną, 
                     - budowa drogi Doruchów – Wieruszów, 
                     - budowa ul. Odolanowskiej w Ostrowie Wlkp. w 2004 roku.  
                     Ponadto gmina otrzymała środki na budowę hali sportowej przy Szkole 
                     Podstawowej nr 2 i Gimnazjum nr 2 oraz budowę Szkoły Podstawowej 

                           w Szklarce Przyg. 
                           Następnie poinformował o porządku obrad ostatniego posiedzenia sejmiku 
                           w dniu 27 października br. 
 
                           Radna Krystyna Sikora – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawi ła 
                           protokó ł w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie  

- protokół i karty do głosowania stanowią załączniki do protokołu. Głosowanie  
rozstrzygnięte. 

 
                           W łodzimierz Piekarczyk – Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie  
                           wyboru ławników. 

Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                           Uchwała Nr X/96/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że kolejna sesja odbędzie 
                           się w miesiącu grudniu br.  
                                                
Do p-ktu 17-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady X sesji  
                           Rady Miejskiej. 
  
                           Rada podjęcia 8 uchwał . 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1415. 
 
 
 
                            Sekretarz  

    obrad X sesji Rady Miejskiej 
 

                 Zygmunt Ostrowicz 
 

 


